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Po remíze proti pražské Sparte 
nás doma čeká Radova Dukla

V  posledním kole FORTU-
NA:NÁRODNÍ LIGY před 
reprezentační přestávkou, se 
svěřenci Miloslava Brožka 
střetli s rezervou pražské Spar-
ty. Opavští po celý zápas dik-
tovali tempo hry a  byli aktiv-
nějším týmem. Na Surovčíka 
v bráně však vyzrát nedokázali 
a z Prahy si tak odvezli bod po 
bezbrankové remíze.

Pražská Dukla zažívá skvě-
lý start do nového soutěžního 
ročníku, když z doposud osmi 

Slezský v pátek 15. září čeká v Městských sadech duel s aktuálně vedoucí 
Duklou. Opavští se proti svěřencům Petra Rady pokusí navázat na posled-
ní vzájemný domácí souboj, ve kterém na Duklu vyzráli.

odehraných kol dokázala zví-
tězit hned pětkrát. K tomu při-
dala dvě remízy a  jen jednou 
se svěřenci Petra Rada vraceli 
domů s prázdnou. To když ve 
druhém kole nedokázali najít 
recept na Vyškov, se kterým 
padli 2:4.

Dukla se může opřít zejména 
o dva čtyřgólové střelce, Zero-
nika a  Šeberleho. Tři branky 
pak má na svém kontě Matějka. 

Nejvýraznějšími posilami 
Dukly pak je bezesportu zkuše-

ný útočník Michal Škoda, který 
do Prahy přišel jako volný hráč 
po konci v Českých Budějovic 
a také Tomáš Vondrášek, který 
přišel z Teplic, rovněž jako vol-
ný hráč.

Poslední vzájemné utkání 
oba celky sehrály v  listopadu 
loňského roku, kdy se na Ju-
lisce body dělily po remíze 1:1. 
Bod za remízu vystřelil opav-
ským v 65. minutě Samuel Ši-
gut, který již nyní obléká dres 
Českých Budějovic.

ˇ
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Trenér PETR RADA
Asistent trenéra JIŘÍ VÁGNER
Vedocí mužstva JAN PÁZLER
Trenér brankářů FILIP RADA
Kondiční trenér Mgr. MICHAL DRAGIJKÝ Ph.D
Fyzioterapeut Bc. KAISA BRABCOVÁ
Masér JAROSLAV ŠEFL
Kustod JAN ŠVESTKA

SLEZSKÝ FC OPAVA
www.sfc.cz

FK DUKLA PRAHA
www.fkdukla.cz

vs

1 LUMÍR ČÍŽ 2000 B
33 ALEX FOJTÍČEK 2000 B
51 ADAM RICHTER 1998 B

6 JIŘÍ JANOŠČÍN 1992 O
15 TOMÁŠ VINCOUR 2001 O
17 ADAM RYCHLÝ 1998 O
19 MATĚJ HELEBRAND 1997 O
21 JAN KADLEC 1999 O
24 MATĚJ HÝBL 1994 O

7 JAROSLAV MÁLEK 2002 Z
13 SOLOMON OMALE 2002 Z
14 ADAM ONDRÁČEK 1995 Z
20 FILIP BLECHA 1997 Z
22 PATRIK HAITL 1998 Z
23 MILOŠ KOPEČNÝ 1993 Z
25 ADAM ŠČUDLA 2001 Z
29 JAKUB REZEK 1998 Z
32 THOMAS WHIFFEN 2003 Z

9 FLORIÁN VIŠŇA 2007 Ú
10 DAVID VANĚČEK 1991 Ú
11 TOMÁŠ RATAJ 2003 Ú
18 BOHDAN VELIČKA 1998 Ú
97 MOHAMMED MARZUQ YAHAYA 2004 Ú

Trenér MILOSLAV BROŽEK
Asistent trenéra FILIP RYDVAL
Asistent trenéra LUKÁŠ ČERNÍN
Trenér brankářů LUKÁŠ GODULA
Vedoucí mužstvaDAVID BAIER
Masér KAREL BLOKEŠ
Fyzioterapeut Mgr. PETR STUCHLÍK
Lékaři TOMÁŠ PAPUGA, HYNEK SATKE

1 FILIP RADA 1984 B
29 JAN ŠŤOVÍČEK 1999 B
30 JAKUB ŠTEFAN 2002 B

2 DAVID LUDVÍČEK 2001 O
6 ROMAN HOLIŠ 1988 O

14 DANIEL KRCH 1992 O
17 TOMÁŠ VONDRÁŠEK 1987 O
18 DOMINIK HAŠEK 1998 O
19 ONDŘEJ ULLMAN 2000 O
26 JAKUB BARAC 1996 O
38 VÁCLAV SVOBODA 1990 O

7 JAN PETERKA 1990 Z
10 PAVEL MOULIS 1991 Z
11 MARTIN DOUDĚRA 2002 Z
12 JIŘÍ HUDEC 2002 Z
15 ŠTĚPÁN ŠEBERLE 2002 Z
20 JIŘÍ HRUBEŠ 2001 Z
25 JAKUB JEŘÁBEK 2001 Z
27 JAKUB ZERONIK 2002 Z
28 LUKÁŠ BUCHVALDEK 1996 Z
39 DANIEL KOZMA 1995 Z

8 MICHAL ŠKODA 1988 Ú
9 MAREK ČERVENKA 1992 Ú

13 FILIP LEHKÝ 2002 Ú
21 FILIP ŠPATENKA 2004 Ú
22 LUKÁŠ MATĚJKA 1997 Ú

OSKAR JELÍNEK 2004 Ú

FC Sellier&Bellot Vlašim - Slezský FC Opava SO 16:30
FC Silon Táborsko - FK Příbram PÁ 16:30
MFK Chrudim - FK Vitkoria Žižkov SO 10:15
1.SK Prostějov - FK Varnsdorf SO 10:30
FK Dukla Praha - SK Hanácká Slavia Kroměříž SO 14:00
FC Zbrojovka Brno - MFK Vyškov SO 17:00
SK Sigma Olomouc "B" - SK Líšeň NE 10:15
AC Sparta Praha "B" - FC Vysočina Jihlava NE 10:30

NÁSLEDUJÍCÍ KOLO
Slezský FC Opava - FK Dukla Praha PÁ 17:30
FC Vysočina Jihlava - FC Zbrojovka Brno PÁ 17:00
FK Příbram - AC Sparta Praha "B" PÁ 18:00
MFK Vyškov - 1.SK Prostějov SO 10:15
SK Líšeň 2019 - FC Sellier&Bellot Vlašim SO 16:30
Hanácká Slavia Kroměříž - Sigma Olomouc "B" SO 16:30
FK Viktoria Žižkov - FC Silon Táborsko NE 10:15
FK Varnsdorf - MFK Chrudim NE 16:30

AKTUÁLNÍ KOLO
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Jardo, co ty a  fotbal. Kudy 
vedly tvé fotbalové krůč-
ky?
K fotbalu mě přivedl můj táta, 
který mě také trénoval. Jelikož 
pocházím z Rájce-Jestřebí, tak 
jsem začínal právě tam. Má 
fotbalová cesta dále pokračo-
vala do Brna a do Jihlavy, kde 
jsem se přesouval primárně 
kvůli školy. V  Jihlavě jsem 
pak prošel přes dorostenec-
ké kategorie až do mužů, kde 
jsem však nedostával tolik 
příležitostí. Rozhodnul jsem 
se proto pro přesun do diviz-
ního Pelhřimova. Poté přišel 
můj první kontakt s trenérem 
Valachovičem, se kterým jsem 

se potkal v  Břeclavi. Děláme 
si z  toho srandu, že je můj 
druhý táta, jelikož mě vedl 
ještě ve dvou dalších klubech, 
konkrétně v Hlučíně a v Líšni. 
Z Břeclavi jsem odešel na půl 
roku do Žižkova, kde však v té 
době chyběly finance a nedo-
stávali jsme několik měsíců 
výplaty. Proto jsem se roz-
hodnul odejít do Třince, což 
zpětně beru jako svou největší 
chybu v  kariéře. Fotbal se mi 
tam znechutil do takové míry, 
že jsem s  ním chtěl skončit. 
Každá mince má však dvě 
strany a  já tam potkal svou 
současnou manželku. Kariéru 
jsem znovu nakopnul v Hlučí-

ně a poté v Líšni, kde jsem se 
znovu potkal s  panem Vala-
chovičem a  dál ten příběh už 
znáte. Karviná, postup a  teď 
Opava.

S Karvinou jsi postoupil do 
první ligy. Pro tebe to navíc, 
pohledem statistik, byla 
také velice úspěšná sezona.
Jsem opravdu rád, že jsem se 
nakonec rozhodl do Karviné 
jít. S  manželkou jsme tento 
krok zvažovali a nakonec pře-
vládla touha zkusit si první 
ligu, jelikož jsem neviděl moc 
týmů kromě Karviné, které by 
měly tyto ambice. Na podzim 
to tak sice nevypadalo, ale na 

Jaroslav Málek je fotbalista s bohatými druholigovými zkušenostmi, které 
postupně nasbíral v Třinci, Líšni a  také v  Karviné. S  tou také nejčerstvěj-
ší opavská posila loni postoupila do první ligy. Jak na postupovou sezonu 
vzpomíná a také mnohé další se dozvíte v rozhovoru.

MÁLEK: Strašne se teším 
na to, co me tady čekáˇ

ˇˇ
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jaře jsme to nakopli a prohráli 
vlastně jediný zápas, shodou 
okolností tady v  Opavě, kdy 
jsem nedal penaltu. V Karviné 
se mi tak splnil sen, kdy jsem 
konečně dokázal něco vyhrát 
a jsem za to moc rád.

První ligu sis však moc ne-
užil. Co se stalo, že jsi zvolil 
odchod?
To nevím ani já sám. Lidé, 
kteří tam sledují fotbal, mě 
zastavovali na ulici a  ptali se 
mě, co se děje a  já jim na to 
nebyl schopen odpovědět. Po 
postupu trenér úplně otočil, 
přestal se mnou komunikovat 
a já pomalu začínal chápat, že 
tady moje cesta dál nepovede. 
V  přípravě jsem nenastoupil 
ani jednou se silnější sestavou 
a vše vyvrcholilo tím, že si mě 
zavolalo vedení s  tím, že se 
mnou dále nepočítají, protože 
jsem pro ně starý. Dodnes ne-
vím, kdo mě odepsal, protože 
vedení to svádělo na trenéra 
a trenér zase naopak.

Nyní jsi však v  Opavě. Jak 
se těšíš na novou výzvu?
Asi mi to bylo souzeno. Když 
to vezmu podle mapy, tak 
se postupně od Třince, přes 
Karvinou a  Hlučín přesou-
vám právě do Opavy (směje 
se). Ne, vážně, moc se těším. 
V Líšni i ve Třinci jsem strá-
vil delší dobu a  doufám, že 
po anabázi v Karviné, na kte-
rou jsem zanevřel a ten klub 
mi už vlastně nic neříká, na 
to navážu právě v  Opavě. 
Strašně se těším na to, co mě 
tady čeká.

Čeká tě první zápas ve žlu-
tomodrém dresu. Jak se na 
něj těšíš?
Už jsem tady několik zápa-
sů odehrál jako soupeř, takže 
vím, že kotel je suprový. Když 
to srovnám, třeba i  se Zbro-
jovkou, tak tady jsou určitě 
lepší fanoušci a  atmosféra je 
úplně jiná než tam. Samozřej-
mě to myslím v pozitivní slo-
va smyslu. Mám nejčerstvější 
zkušenost s  Karvinou, kdy ta 
atmosféra tady byla úžasná, 
a když to domácí kotel rozjel, 
tak to stálo za to. 

BETONOVÉ BLOKY
HALY HALY

HALY OPĚRNÉ ZDI

HALY BOXY

HALY SILÁŽNÍ JÍMKY

Cihelní 260 • 747 41 Branka u Opavy • www.andrla.cz •  602 524 878

NOVINKA
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V  trenérských kruzích Vaše 
jméno nezná jen málokdo. 
Co ale Vaše hráčská kariéra? 
Fotbalově jsem vyrůstal 
v  pražské Dukle, odkud jsem 
se v  jedenácti přesunul do 
Slavie. Jeden rok jsem také 
strávil v  dorostu Sparty. Do 
mužů jsem však nakoukl ve 
Slavii v  roce 1992, kdy jsem 
si s béčkem sešívaných zahrál 
baráž o  druhou ligu, ve které 
jsme se mimo jiné střetli na-
příklad s Dolním Benešovem. 

Pak následoval můj přestup 
do Děčína, který trénoval pan 
Masopust, který mě následně 
doporučil do Indonésie, kde 
jsem strávil téměř tři sezóny. 
Následně jsem hrál v  Belgii 
a  ve dvaceti šesti letech jsem 
přestoupil do nižší soutěže 
v  Rakousku, kde jsem dělal 
sedm let hrajícího trenéra. Po-
díval jsem se i na Univerziády, 
kde jsem se potkal se skvělým 
basketbalistou Petrem Czud-
kem. 

Do Indonésie dnes od-
chází také několik fotba-
listů z  české ligy. Jaké to 
tedy bylo angažmá ve Vaší 
době? 
Byla to fantastická zkušenost. 
Navíc východní Jáva v té době 
byla takřka bez cizinců. Domů 
jsem volal z  budky jednou za 
měsíc. Byla tam skvělá atmo-
sféra, spousta diváků a obrov-
ské kulturní rozdíly. Například, 
když jsme letěli na východ do 
Jayapury (ostrov Irian Jaya) 

Miloslava Brožka jako trenéra jistě znáte. Znáte ho však jako hráče nebo 
učitele? Co všechno při své cestě za trenéřinou zdolal, jaké to je být exper-
tem na Canal+ Sport a mnohé další se dočtete v rubrice INSIDER.

INSIDER: Miloslav Brožek
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sousedící s Novou Papuou, tak 
to byl zážitek i pro naše spolu-
hráče. Indonésie mi přirostla 
k  srdci. Dodnes jsem se spo-
luhráči v kontaktu. Fotbal tam 
byl takový živelný a bez velké 
organizace, ale velmi rychlý. 
Fotbal v Indonésii byl, a stále 
je, velkým fenoménem a v po-
sledních letech jde hodně na-
horu i v rámci regionu.

Jak jste se dostal k  trenér-
skému řemeslu? Kdy jste se 
rozhodnul, že právě trené-
řina je to pravé? 
S fotbalem jsem spjatý celý ži-
vot, ale jednou jsem seděl po 
dlouhém dni a  spoustě jed-
náních v kanceláři a přemítal 
jsem, jaký to má smysl. V tom 
momentě padlo rozhodnutí 
věnovat se pouze fotbalu. Těž-
ké rozhodnutí jít do profesně 
nestabilního prostředí, ale 
mám to rád a stále bojuji.

Kdo s  vámi stráví nějaký 
čas, tak zjistí, že jste mimo-
řádně jazykově vybaven. 
Kolika jazyky vlastně ho-
voříte?
Je to o příležitostech, které mi 
dal život. Nechci se tím chlu-
bit, ale usnadňuje mi to komu-
nikaci a  uvolňuje to bariéry. 
Domluvím se anglicky, ně-
mecky, španělsky, rusky a také 
na nižší úrovni francouzsky, 
vlámsky a indonésky.

Váš životopis je opravdu 
bohatý. Velmi dobře se 
orientujete například na 

africkém trhu. Jak jste se 
k tomu vlastně dostal? 
Byl jsem vždy otevřený příle-
žitostem a vnímal potřeby klu-
bu. Když jsem ve Vlašimi od 
roku 2012 dělal sportovního 
ředitele, tak jsme spolupraco-
vali se Spartou a bylo potřeba 
doplnit tým o kvalitu s poten-
ciálem. V  tu dobu začala má 
orientace také na cizince. Na 
druhou stranu z  toho vze-
šlo i  mnoho domácích hráčů 
jako Simerský, Fendrych nebo 
Čelůstka, kteří pak hráli tady 
v Opavě.

Jaká jsou úskalí nebo odliš-
nosti při výběru hráčů prá-
vě z tohoto kontinentu? 
Musíte hlídat nejen kvalitu 
a  potenciál, ale i  charakter 
a vnímat odlišnosti v mentali-
tě. Po letech mohu říct, že se 
stále učím a  tyto zkušenosti 
mi pomáhají vybírat stále lep-
ší hráče.

Na takovou práci je jistě 

potřeba nějaké specifické 
vzdělání. Je to tak? 
Já jsem specifický ve zkuše-
nostech, protože jsem byl šest 
let zaměstnancem, osm let 
učitelem a deset let jsem pod-
nikal. Hodně jsem toho pro-
cestoval a získával zkušenosti, 
které se mi dnes hodí a spojují 
do celku, který mohu nabíd-
nout.

Kromě práce fotbalového 
trenéra a  skauta jste také 
expertem v televizi Canal+ 
Sport. 
V Canal+ je úžasná atmosféra 
a  skvělý tým lidí, kteří milují 
fotbal. Je pro mě čest, že mohu, 
zatím nepravidelně, přispět 
svými názory. Navíc je zde 
anglická liga, kterou opravdu 
žeru již od dob, kdy to pro mě 
byl v  Indonésii jediný kon-
takt s Evropou. Fotbal je mým 
životním stylem a  Premier 
League, kterou výborně zpro-
středkovává Canal+ Sport, je 
v této oblasti jasným lídrem. 



12 SLEZSKÝ FC OPAVA





14 SLEZSKÝ FC OPAVA

Jak vzpomínáš na své fot-
balové začátky?
S  fotbalem jsem začínal 
v  Uherském Brodě, kde jsem 
se také narodil. Považuji se 
však také za odchovance Slo-
vácka, kde jsem udělal své 
první krůčky v dospělém fot-
bale. Přes krátké hostování 
v Hradci Králové, Pardubicích 
a Jihlavě jsem skončil v Karvi-
né, což byl můj první přestup 
v kariéře. No a teď mám za se-
bou druhý, když jsem přestou-
pil do Opavy (úsměv).

Co ty a nejvyšší soutěž?

Nejvíce zápasu v  první lize 
jsem odehrál ve Slovácku, kde 
jsem také strávil nejvíce času. 
Pak jsem přidal nějaké starty 
také v Hradci nebo v Pardubi-
cích, ale nejvíce určitě ve Slo-
vácku.

Zmínil jsi Karvinou, se kte-
rou jsi v  uplynulé sezoně 
postoupil mezi elitu. Jak na 
postupovou sezonu vzpo-
mínáš?
Mám na to jen krásné vzpo-
mínky, protože ne každý bě-
hem své kariéry postup může 
zažít. Musím říct, že jsem si 

to užil a  určitě to nebylo jed-
noznačné vítězství v  soutěži. 
Možná o  to více si to člověk 
pak užije, když si to musí vy-
bojovat až do posledního kola. 
Budu rád vzpomínat na kluky 
a  skvělou partu, kterou jsme 
měli a  samozřejmě také na 
oslavy.

Po postupové sezoně však 
přišel obrat a  ty jsi v  nové 
sezoně neodehrál v lize ani 
minutu.
Nenaskočil jsem vůbec. Vlast-
ně jsem nedostal ani možnost 
ukázat trenérům, že můžu hrát 

Jakub Rezek je ostřílený záložník s prvoligovými zkušenostmi, který v loň-
ské sezoně postoupil s Karvinou do první ligy. Nyní je však již plně kon-
centrován na opavské angažmá. Jak vzpomíná na své začátky, postupovou 
sezonu nebo konec v Karviné se dozvíte v rozhovoru.

REZEK: Karviná je pro 
me uzavrená kapitolaˇ ˇ
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Rodinná fiRma s 15letou 
zkušeností v oboRu

Tel.: 774 027 187 e-mail: godulaasyn@gmail.com www.godulaasyn.cz

MONTÁŽ A VÝROBA:
• brány, branky
• sekční garážová vrata
• oplocení aj.
konzultace a zaměření zdarma

Realizace 
na míRu, 

dle přání 
zákazníka

v lize. Nechtěl bych se k tomu 
však dále vracet. Naopak jsem 
rád, že to takhle dopadlo a  já 
jsem teď plně koncentrovaný 
na Opavu a  na úspěch v  ní. 
Karviná je pro mě uzavřená 
kapitola.

Bereš to jako novou výzvu?
Určitě ano. Klub má ligové 
ambice. Zázemí, stadion i  fa-
noušci jsou na nejvyšší úrovni 
ve druhé lize, takže ano, beru 
to jako novou příležitost a vý-
zvu. Chtěl bych tímto angažmá 
pomoct jak sobě, tak hlavně 
klubu.

Jak jsi se stihl za relativně 
krátkou dobu aklimatizo-
vat v kabině?
Já musím říct, že je to super. 
Možná také proto, že jsem 

tady v  regionu byl už jeden 
rok, a tak se se spoustou kluků 
znám. Jsem tady týden a cítím 
se výborně. Navíc tady mám 
Jardu Málka, kterého znám 
z  Karviné, takže to je určitě 
plus.

Jak se těšíš na opavské publi-
kum? Poprvé ho můžeš oku-
sit hned v pátek proti Dukle.
Těším se moc, protože v Karvi-

né to nebylo takové jako tady. 
Opava je tím opravdu známá. 
Ten fotbal na vás dýchne úplně 
jinak, když hrajete před tako-
vou kulisou a  celkový zážitek 
z  něj je také o  poznání lepší. 
Já věřím, že nám budou fandit 
a hlavně, že budou mít důvod 
nám fandit.

Vybaví se ti nějaké utkání, kte-
ré jsi tady na Městském stadio-
nu odehrál jako soupeř?
Určitě se mi vybaví zápas za 
Slovácko. Hráli jsme tady 
v hrozném dešti a já se podílel 
na vítězném gólu na 2:1, takže 
vzpomínka to je pro mě krás-
ná, pro Opavu už tak moc ne 
(usmívá se). Ale věřím, že teď 
si těch pěkných vzpomínek 
společně s  fanoušky vytvořím 
co nejvíce.
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Samotná dražba dresů vynes-
la částku 82 937 Kč. Celkem 9 
356 Kč jste pak přispěli pro-
střednictvím sbírky a částkou 
6 600 Kč přispěli hráči. Cel-
kem se tak na Honzovu pod-
poru vybralo 98 893 Kč.
,,V  prvé řadě bych chtěl po-
děkovat fanouškům, kteří se 
zapojili do dražby dresů či 
přispěli prostřednictvím sbír-
ky, protože bez nich by nebylo 
možné tuto pomoc realizovat. 
Velké díky pak patří také klu-
bovým partnerům, kteří mají 
svá loga normálně na dresu. 
A  to za to, že nám umožnili 
celou akci uskutečnit a vzdali 
se pro toto utkání svého místa 
na dresech. Jsem také velmi 
rád, že se nám díky tomuto 
projektu podařilo znovu blí-
že propojit s organizací Saves 
Help,“ uvedl Filip Labuda, 
předseda správní rady Nadač-
ního fondu Slezský Slezsku.
Celý výtěžek z aukce poputuje 
na pomoc jednomu z fanouš-
ků klubu, Honzovi Matlakovi, 
který tuto pomoc potřebuje. 
Honza je mladý dvacetiletý 
kluk, který trpí neurodegene-
rativní spinální svalovou atro-

Na podporu Honzy Matlaka 
se vybralo 98 893 Kč

fií s velkou progresí.
Honza se nevzdává a  bojuje, 
aby mohl žít důstojný život. 
Nicméně potřebuje k  péči 
o  sebe a  ke svému „pohybu“ 
spoustu kompenzačních po-
můcek. Jednou z nich je také 
elektrický vozík. Ten starý 
mu již po sedmi letech doslu-
huje a  je v  rozpadlém stavu. 
Špatně se mu v něm sedí, má 
otlaky a vozík pořádně nedr-
ží pohromadě. Nyní mu byl 
schválen pojišťovnou nový 
elektrický vozík, který ale 

stojí 520 061,61 Kč, přičemž 
pojišťovna na něj přispívá 201 
912,95 Kč. Je tedy potřeba na 
tento vozík doplatit více než 
tři sta tisíc korun, konkrétně 
318 148,66 Kč.
,,Věřím, že vybraná částka 
bude pro Honzu velkou po-
mocí a zase ho o něco přiblíží 
ke koupi nového vozíku,“ do-
dal Filip Labuda.
Symbolický šek bude Hon-
zovi předán právě během 
dnešního utkání s  pražskou 
Duklou

V neděli 10. září skončila charitativní aukce zápasových dresů, ve kterých opa-
vští hráči nastoupili v utkání s rezervou olomoucké Sigmy. Do tohoto utkání 
nastoupili opavští ve speciální edici dresů s  logy Nadačního fondu Slezský 
Slezsku a organizace Saves Help, která byla vyrobena pouze pro toto utkání.
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